



KEMENTERIAN PENGAJIAN TINGGI

KERAJAAN MALAYSIA  
POLITEKNIK TAWAU SABAH  
KEMENTERIAN PENGAJIAN TINGGI



**KENYATAAN PELAWAAN SEBUT HARGA**

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Kementerian Kewangan dalam Gred Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

Bil	Tajuk Kerja	Taraf/Jenis Syarikat	Syarat Pendaftaran	Tempat dan Tarikh Dokumen Diambil	Harga Dokumen	Tempat, Tarikh & Waktu Tawaran Ditutup
1.	SEBUT HARGA JPPKK KERJA-KERJA NAIK TARAF TANDAS OKU DI BLOK POLITEKNIK TAWAU SABAH.  NO. SEBUT HARGA:  PTS/2022/SH05	Bumiputera	Berdaftar dengan CIDB (Alamat Daerah Tawau)  Memegang Perakaun Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) atau PUKONSA dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) yang masih sah  Gred : G1 Kategori : B Pengkhususan: B28	Pejabat Unit Khidmat Pengurusan Politeknik Tawau Sabah, Kementerian Pengajian Tinggi, KM 36, Jalan Balung, 91009 Tawau Sabah  Bermula:  20 Jun 2022 (Isnin)	PERCUMA	Pejabat Unit Khidmat Pengurusan Politeknik Tawau Sabah, Kementerian Pengajian Tinggi, KM 36, Jalan Balung, 91009 Tawau Sabah  24 Jun 2022 (Jumaat)  Jam 12.00 Tengah Hari

**LAWATAN TAPAK** adalah **TIDAK DIWAJIBKAN** tetapi kontraktor-kontraktor yang berminat boleh melawat sendiri tapak berkenaan bermula **20 Jun 2022** **Sehingga 23 Jun 2022** untuk mendapatkan gambaran sebenar kerja-kerja tersebut bagi penyediaan Tawaran Sebut Harga.

- Dokumen Sebut Harga boleh didapati di kaunter pejabat berkenaan semasa waktu bekerja sahaja.
- Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada **PENAMA SYARIKAT** yang sah sahaja. Bagi maksud ini kontraktor dikehendaki membawa bersama Sijil **ASAL** dan **satu (1) SALINAN** bagi Perakaun Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) atau PUKONSA dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) semasa berurusan di kaunter pejabat berkenaan.
- Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan dalam sampul surat dan ditampal No. Sebut Harga dan Tajuk Kerja seperti di atas. Dokumen Sebut Harga perlu dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga **TAJUK KERJA BERKENAAN** dan **TIDAK LEWAT** dari tarikh dan masa tutup serta tempat seperti yang dinyatakan di atas. Kesilapan memasukkan Dokumen Sebut Harga tidak mengikut ketetapan di atas boleh menyebabkan kontraktor/Syarikat **GAGAL** menyertai tawaran kerja ini.
- Kontraktor hendaklah sentiasa mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 yang dikeluarkan oleh Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) dan Majlis Keselamatan Negara (MKN) dari semasa ke semasa sepanjang proses ini.



*(Handwritten signature)*

(DR. HJH. NOR HANIZA BINTI MOHAMAD)  
Pengarah  
Politeknik Tawau Sabah

Tarikh:

14/6/2022